
 

 
 
 
 
 
 
 
 

BESTYRELSESMØDE I  
FORENINGEN KUNST UD TIL FOLKET  

 
torsdag 7. marts 2024 kl. 20.00-21.30  

 
Online via linket:  

https://us06web.zoom.us/j/81654219508?pwd=2g92uVvHZ5OJ3rQUvt6jawfPasNgaI.1 
Meeting ID: 816 5421 9508 

Passcode: 932259 
 
 
 

     DAGSORDEN: 

1. Velkomst og valg af dirigent (Thomas) og referent (Søren):  

Ingen bemærkninger, kør på 

 

2. Gensidig orientering og kort præsentation af foreningens arbejde 

• Foreningens projekter og fokus lige nu: Vi har mange projekter i gang. Vigtigste formål er at bruge projekterne som 

udstillingsvindue for fremtidige samarbejdspartnere og bidragsydere.    

• Status på ansøgninger eller dialog med fonde: Afslag fra Friluftsrådet. Vi udforsker fonde med fokus på Trivsel, 

Energiselskaber (lokale puljer), møde med Spar Nord Fonden midt-marts.  

 

3. Drøftelse: hvordan sikrer vi foreningens overlevelse   

• Strategi: hvordan sikrer vi fremadrettet finansiering (brandslukning + det lange lys)  

 

Det lange lys: Foreningens aktiviteter kan bestå om 10-15 år. Dialog med fonde: Søger om mindre midler, pjattet at 

holde møder om mindre midler, troede, det var det, vi kunne med Friluftsrådet. Foreningen skal op på den store 

klinge: halvanden millioner til en kæmpe pakke: en femårsplan. Tag det med i mødet med Spar Nord Fonden. Et 

større koncept i hele landet. Vi skal arbejde mere med milepælsplaner: om 3 år har vi nået det og det, nye 

samarbejdspartnere, faseskift hvor det ene generer noget til næste fase … 

 

Telefonmøder med folk. Den personlige kontakt er virkelig vigtig. Vejledning: hvordan passer vi ind i dette her fokus.  

 

Hvordan kan bestyrelsen komme i spil? Bestyrelsen har ikke været meget i dialog med fonde. Hvordan forklarer vi 

det tydeligt, hvad det er, vi gør? Direktøren skal trække bestyrelseskortet oftere. Søren og Anne holder møde.  

 

Samarbejdspartnere: Mangler vi nogle samarbejdspartnere? Interessetilkendegivelser fra vigtige aktører: 

landdistriktsrådet. At tydeliggøre, hvor mange der er med. Landdistrikternes Fællesråd? 

 

Forskning: Vi skal overveje at tilknytte forskning til vores projekter: Hvad får børnene ud af det … få nogen til at 

undersøge: gør projektet så det? Projektets reelle virkninger. Få forskere til at afdække det.   

 

Hvad kan bestyrelsen gøre? Omskriv projektbeskrivelsen: en konkret handlingsplan, det gør Emilia og Thomas  

Anne og Emilia skaber rammerne for det kommende udviklingsseminar …  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Økonomi 

• Kort status på økonomi:  

 

5. Eventuelt 

• Udviklingsseminar og generalforsamling: onsdag den 12. juni i Rinkenæs (eller deromkring) … kl. 13.30 … 

• Anne og Emilia skaber rammerne for det kommende udviklingsseminar …  

 


